
Proposition till
GF Göteborgsgymnasternas
årsmöte 2024

Bakgrund
Vi har vuxit som förening de senaste åren och vi fortsätter att växa! Det betyder att vi
snart är så många att vi inte får plats i Lundenhallen. Föreningen tittar därför på
möjligheter att ha tillgång till ytterligare en hall som är anpassad för truppgymnastik och
som vi själva kan förfoga över. Det har ännu inte beretts någon mer möjlighet att hyra en
sådan hall genom kommunen. Det finns sannolikt hallar som kan anpassas till
truppgymnastik via privata aktörer. Dessa privata aktörer är dock inte intresserade av att
hyra ut hallar till ideella föreningar. Andra ideella föreningar/idrottsföreningar har använt
sig av möjligheten att som förening äga ett aktiebolag som hyr själva hallen/lokalen från
den privata aktören och sedan hyr aktiebolaget i sin tur ut hallen till föreningen. 

I dagsläget har vi inte en specifik hall i åtanke för ändamålet, men föreningens styrelse
letar efter en sådan lokal som kan vara lämplig. Styrelsen vill öppna för möjligheten att
hyra hall/lokal genom ett av GF Göteborgsgymnasterna helägt aktiebolag med
aktiebolagets styrelse som motsvaras av personerna i föreningens ideella styrelse. 

Förslag till beslut: 
Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar att styrelsen under det kommande
verksamhetsåren 2024/2026 har möjlighet att starta ett aktiebolag med syfte att hyra en
till hall för föreningens växande verksamhet.


